
Rada Miasta Włocławek 

Komisja Rewitalizacji 

Protokół nr 1/2024 

1 Posiedzenie w dniu 23 maja 2024  

Obrady rozpoczęto 23 maja 2024 o godz. 11:45, a zakończono o godz. 12.15 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Gołębieski  

2. Krzysztof Grządziel nieobecny  

3. Joanna Hofman -Kupisz nieobecna  

4. Domicela Kopaczewska  

5. Szymon Szewczyk 

6. Daniel Tobjasz 

1. Sprawy organizacyjne. 

Przewodniczący Komisji Rewitalizacji otworzył pierwsze posiedzenie IX kadencji 

komisji 

Rady Miasta Włocławek witając członków komisji oraz zaproszonych gości i pracowni

ków Urzędu Miasta. Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczący komisji 

Radny Andrzej Gołębieski stwierdził quorum, na stan 6 radnych na Sali zgodnie z 

listą obecności jest 4 radnych, a zatem obrady komisji w dniu 23 maja 

br. są prawomocne 

Lista obecności radnych podczas obrad stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Komisji zakomunikował, że wraz z zawiadomieniem o dzisiejszych 

obradach Komisji, Radni otrzymali projekt porządku obrad. W związku z powyższym 

Przewodniczący zwrócił się do radnych z zapytaniem czy zgłaszają zmiany do 

porządku obrad. 

Przewodniczący komisji zgłosił rozszerzenie porządku obrad w związku z pismem z 

dnia 21 maja br. i zaproponował w pkt 3 opiniowanie projektu uchwały zmieniającego 

uchwałę w sprawie ustanowienia Specjalnej Strefy Rewitalizacji na obszarze 

rewitalizacji Miasta Włocławek.  

Głosowano w sprawie: 



Rozszerzenie porządku obrad w pkt.3 projekt uchwały zmieniający uchwałę w 

sprawie ustanowienia Specjalnej Strefy Rewitalizacji na obszarze rewitalizacji Miasta 

Włocławek.  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Andrzej Gołębieski, Domicela Kopaczewska, Szymon Szewczyk, Daniel Tobjasz 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz 

2. Sprawozdanie Miasta Włocławek za 2023 rok. 

Wprowadzenie do Sprawozdania Miasta Włocławek za 2023r. zostało przedstawione 

przez Panią Honoratę Baranowską Skarbnika Miasta, która poinformowała iż 

przedłożone sprawozdanie zostało opracowane wg. konstrukcji przyjętej uchwały 

budżetowej zgodnie z ustawą o finansach publicznych.  

W roku ubiegłym Rada Miasta podjęła 13 uchwał zmieniających budżet, natomiast 

Prezydent Miasta podjął 26 zarządzeń zmieniających budżet. 

Plan dochodów ogółem wyniósł: 935.406 tyś. zł.  

w tym dochody bieżące – 821.608 tyś. zł.  

 dochody majątkowe – 113.798 tyś. zł 

Plan wydatków po wprowadzeniu zmian wyniósł: 1. 096.520 tyś. zł. 

w tym wydatki bieżące – 863.928 tyś. zł. 

 wydatki majątkowe - 232.592 tyś zł.  

Dochody wykonane zostały w 89% czyli osiągnięto 828.456 tyś zł., natomiast wydatki 

zrealizowano  

w 87%, czyli wydatkowano 952.828 tyś. zł.. Dochody bieżące zrealizowano w 

wysokości 798.715 tyś zł. a wydatki bieżące wykonano na poziomie 798.578tyś. zł. 

Te wyniki wpłynęły na deficyt operacyjny, który wyniósł 11.863 tyś. zł.  

Deficyt budżetowy wyniósł 124.372 tyś. zł.  

Zadłużenie na koniec roku 2023 wyniosło 490.280 tyś zł.  



Szczegółowe objaśnienie sprawozdania z wykonania budżetu zostały ujęte w części 

B objaśniająco-opisowej. Pani Honorata Baranowska Skarbnik Miasta przybliżyła 

inwestycje związane z przedmiotem komisji Rewitalizacji. Z zakresu zadań komisji 

Rewitalizacji należy nawiązać do zadań związanych  

z rewitalizacją miasta, które są realizowane w budynkach mieszkalnych przy ul. 3-

Maja 6 tj. odbiór przyłącza energetycznego, a także rozpoczęto zadanie wiązane z 

przeprowadzeniem rewitalizacji budynku mieszkalnego przy ul. 3 Maja 4. Miedzy 

innymi zostały przeprowadzone termomodernizacje budynków mieszkalnych przy 

ulicach: Stodólnej 40,Królewiecka 9, Jasna 8, Wiejska 39a Wolność 29. Pan 

Basierski Dyrektor Administracji Zasobów Komunalnych w ramach administracji 

zasobami mieszkaniowymi wspomniał o realizowanej termomodernizacji wraz 

wymianą pokryć dachowych przeprowadzonych w budynkach przy ulicach: Łęgskiej 

56, Zduńskiej 7. W sprawozdaniu wykazane zostały także inwestycje 

przeprowadzone w budynkach mieszkalnych przy ulicach: Maślanej 4/6, Brzeskiej 

15, Królewieckiej 12, Tumskiej 3. W ramach także programu Rewitalizacji należy 

wymienić sześć umów o udzieleniu dotacji na roboty budowlane polegające na 

remoncie lub przebudowie oraz prace konserwatorskie odniesieniu do nieruchomości 

niewpisanych do rejestru zabytków położonych  

w Specjalnej Strefie Rewitalizacji.  

Otwarcie dyskusji: 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący komisji przeszedł do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie Miasta Włocławek za 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Andrzej Gołębieski, Domicela Kopaczewska, Szymon Szewczyk, Daniel Tobjasz 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz 

 

3. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia Specjalnej Strefy 
Rewitalizacji na obszarze rewitalizacji Miasta Włocławek. 
 



Wprowadzenie do niniejszej uchwały zgodnie z uzasadnieniem dokonała Pani Aneta 

Chełminiak Dyrektor Wydziału Rewitalizacji informując, że podstawą do określenia 

terminu obowiązywania uchwały w części dot. pomocy de minimis dla podmiotów 

prowadzących działalność gospodarczą w rozumieniu unijnego prawa konkurencji 

jest rozporządzenie Komisji (UE) 2023/2831 z dnia 13 grudnia 2023r., które 

przedłuża okres stosowania rozporządzenia Komisji (UE) nr 1407/2023 z dnia 18 

grudnia 2013r. w sprawie stosowania art. 107 i 108 Traktatu o funkcjonowaniu Unii 

Europejskiej do pomocy de minimis do 31 grudnia 2030r. W związku powyższym 

przedłożony projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustanowienia Specjalnej 

Strefy Rewitalizacji na obszarze rewitalizacji Miasta Włocławek zakłada  

w konsekwencji uaktualnienie przepisów w uchwale , w tym przedłużenie okresu 

obowiązywania uchwały do 31 grudnia 2030r.  

 

Otwarcie dyskusji: 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący komisji przeszedł do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie Miasta Włocławek za 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Andrzej Gołębieski, Domicela Kopaczewska, Szymon Szewczyk, Daniel Tobjasz 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz 

 

4. Wolne wnioski i zapytania. 
 

W tym punkcie Przewodniczący komisji zaproponował dokonanie wyboru 

Wiceprzewodniczącego komisji Rewitalizacji. Wszyscy obecni członkowie komisji 

wyrazili zgodę. 

W związku z powyższym Przewodniczący komisji radny Andrzej Gołebieski 

zaproponował kandydaturę radnego Szymona Szewczyka, który wraził zgodę na 

kandydowanie.  

 



W związku z brakiem innych zgłoszeń kandydatów Przewodniczący komisji przeszedł 

do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Wybór Wiceprzewodniczącego komisji Rewitalizacji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Andrzej Gołębieski, Domicela Kopaczewska, Szymon Szewczyk, Daniel Tobjasz 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz 

 

5. Zakończenie obrad Komisji. 
 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodniczący Komisji Rewitalizacji Pan 

Andrzej Gołębieski zakończył obrady w dniu 23 maj br.  

Obradom Przewodniczył Andrzej Gołębieski   Przewodniczący Komisji Rewitalizacji 

Rady Miasta Włocławek 

Przygotował(a): Joanna Bednarska 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


